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CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 

 

PROCES – VERBAL 

încheiat astăzi, 07 decembrie  2018, 
în şedinţa extraordinară a Consiliului Judeţean Argeş 

 
      La orele 12,00 domnul Constantin Dan Manu, Preşedintele Consiliului 
Judeţean Argeş a deschis lucrările şedinţei şi a anunţat că din totalul de 35 de 
consilieri judeţeni sunt prezenţi 28, fiind absenţi motivat domnii consilieri 
judeţeni Alecsei Gheorghe, Bulf Cornel Cătălin, Drăguțoiu Dan, Mărășoiu Dorin, 
Miuţescu Gheorghe Adrian, Nicolaescu Marius Florinel și Tudor Mihail, deci 
şedinţa este statutară. 
       La şedinţă au participat de drept dl Voica Ionel, Secretarul Judeţului Argeş şi 
din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean şi al unităţilor 
subordonate: dna Mocanu Carmen, director executiv Direcţia Economică, dl 
Ivaşcu Sorin, director executiv Direcţia Strategii Sinteze Proiecte cu Finanţare 
Internaţională, dna Roxana Stoenescu, şef Serviciu Relaţii Internaţionale Cultură  
Învăţământ Turism, dl Stoicea Alin, director Direcția Tehnică, dna Araxy 
Negoşanu, manager interimar Centrul Cultural Judeţean Argeş, dna dr. Popescu 
Florina Alina, medic Spitalul de Pneumoftiziologie „Sf. Andrei” Valea Iașului, dl 
Nedelescu Constantin, consilier Președinte, dna Dinu Mariana, Administrator 
Public Consiliul Județean Argeș. 
 
 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Bună ziua, este ora 12.00, mulțumesc 
pentru că sunteți prezenți la ședința extraordinară de astăzi care are pe ordinea de 
zi 3 puncte. Sunt obiecții în plen? Vă propun să votăm această ordine de zi. Cine 
este pentru? Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

- I  - 
 

      Trecându-se la punctul I al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
validarea rezultatului concursului pentru ocuparea funcției de medic șef Laborator 
din cadrul Spitalului de Pneumoftiziologie ”Sf. Andrei” Valea Iașului.  - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 

 
 Doamna doctor este aici? 

 Dna dr. Popescu Florina Alina  – Da. 
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Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Felicitări doamna doctor. Mulțumim. 
Întrebări aveți? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulțumesc. Dacă se abține cineva? Dacă este cineva împotrivă? Nu. 

  
           Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 292. 
 

- II  - 
 

      Trecându-se la punctul II al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
revocarea Dispoziției nr. 121/06.11.2018 emisă de Directorul executiv al Direcţiei 
Generale pentru Evidenţa Persoanelor Argeş. - Dl Preşedinte Constantin Dan 
Manu a spus: 
 

În preambulul acestui proiect, vă rog, să avem în vedere pentru ședința 
ordinară din această lună constituirea unei comisii formate din consilieri 
județeni, comisie formată din 7 membri, respectând algoritmul politic și 
rugămintea ar fi ca până pe 10 decembrie, adică până luni la prânz, să 
nominalizați reprezentanții grupurilor noastre politice, fiind 7 membri ai 
comisiei, 4 membri revin grupului PSD-ALDE, 2 membri revin PNL-ului și 1 
membru PMP-PAM, care sunt grup. Această comisie va avea în vedere modul 
de respectare a hotărârii consiliului județean privind statul de funcții, ROI-ul – 
ROF-ul și toată partea administrativă pe care împreună am votat-o și pe care 
Direcția Generală pentru Evidența Persoanelor trebuia să o aibă. Sigur că la 
această comisie vom nominaliza în ședința ordinară și un secretariat, ca 
această comisie să aibă și suport juridic  și tehnic la momentul respectiv. S-a 
discutat în comisii, vă mulțumesc că ați făcut un efort mare și ieri și astăzi 
pentru aceasta ședință extraordinară convocată, s-au analizat în comisii 
punctele de vedere, ați formulat întrebări, pe măsură, sper eu și răspunsuri și 
de o parte și de alta. Obiecții? Comentarii în plen? Vă rog!  
 
Dl consilier județean Postelnicescu Marius - Referitor la preambulul pe care 
dumneavoastră l-ați spus, discutăm de ROI , ROF și alte metodologii în relația  
consiliul județean – Direcție sau numai a serviciului Direcției Generale pentru 
Evidența Persoanelor? 
 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Nu, această comisie să meargă la 
Direcția Generală pentru Evidența Persoanelor  pentru a analiza modul în care 
se respectă hotărârea consiliului județean privind aprobarea și îndeplinirea, 
după aprobare, a ROF, a ROI și evident a statului de funcții. 
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Dl consilier județean Postelnicescu Marius  - Întrebarea mea vine acum în 
completare la ceea ce am discutat în comisia noastră, mă rog, poate și colegii 
din comisiile dânșilor, referitor la această înțelegere, ,,inadvertența” pare, 
între subordonare consiliul județean – Direcție sau subordonare Agenția 
Națională a Funcționarilor Publici și Direcție. De aceea vreau să ne uităm și în 
statutul nostru, care este relația noastră, a consiliului județean cu toate 
entitățile subordonate, sub autoritate sau sub coordonarea consiliului județean. 
 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  - Este foarte corect domnule președinte, 
dar nimeni și nimic nu ne împiedică până la hotărârea de consiliu din ședința 
ordinară din luna decembrie să vedem ce atribuții concrete sunt, să ni le 
împrospătăm, să vedem comisia ce drepturi are, ce regulamente face, ce mod 
de desfășurare are. Nu este nici un impediment, este foarte bine. 
 
Dl consilier județean Postelnicescu Marius – Și nu putem să amânăm acest 
punct? 
 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Una e una, alta îi alta. Măsura de 
revocare înseamnă un răspuns petentei, pe lege. Noi avem obligația  ca până 
în 9 decembrie să îi dăm un răspuns, iar rolul acestei comisii pe care eu v-am 
rugat și v-am propus-o pentru ședința ordinară din luna decembrie are o altă 
dimensiune. Este cu totul altceva. Mulțumesc. Alte comentarii? Dacă nu, v-o 
supun spre aprobare. Cine este pentru?  Mulțumesc. Dacă se abține cineva? 
Dacă este cineva împotrivă?  

  
       Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 7 abțineri ( Bănică Gheorghe, 
Dima Eduard Ștefan, Jinga Valerian, Postelnicescu Marius Dorel, Nae Eugen, 
Tică Manuel, Vasilescu Victor Gabriel). 

S-a adoptat Hotărârea nr. 293. 
 

- III  - 
 

      Trecându-se la punctul III al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
actualizarea bugetului de venituri și cheltuieli al Județului Argeș, pe anul 2018. - 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 

 
          Întrebări? Obiecții? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulțumesc.  Dacă se abține cineva? Dacă este cineva împotrivă? Nu. 
 

    Înainte de a închide ședința vă dau o veste foarte bună. Se pare că în 
bugetul consiliului județean, va veni Moșul, a venit Moș Nicolae și Moș 
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Crăciun va veni cu un buget mai bun și atunci vom avea o surpriză plăcută în 
decembrie în sedința ordinară. Să avem o zi bună în continuare. 

 
           Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 294. 
 

     Şedinţa s-a încheiat la ora 12.15.  

 Doamna Vicepreședinte Brătulescu Simona Mihaela și doamna consilier 
județean Turturoiu Liliana Maria și-au exercitat dreptul la vot începând cu 
punctul nr.2 de pe ordinea de zi. 
 

   
P R E Ş E D I N T E, 

 

Constantin Dan MANU 

 

                                                                           SECRETAR JUDEŢ,  

                                                                                       

                                                                          Ionel VOICA 

 

  CONSILIERI : 

 
                               Eftene Diana  ___________________ 
                               Jinga Valerian___________________  
                               Iacşa  Aurel  ____________________  

                         Dima Eduard Ștefan ______________ 


